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1. bestyrelsesmøde 2015/2016 i Beboerforeningen Mølledammen område VII, 
Mølledammen 1-113 og Møllevangen 2 

Mødet afholdt 21/4-2015. 

Fremmødte: 
Helle (nr. 83), Anders (nr. 89), Jesper (nr. 97), Michael (nr. 99) og Christian (nr. 101) 
 
Referent: 
Christian 
 
 
1. Konstituering af ny bestyrelse efter generalforsamling 
 
Bestyrelsen blev enige om at fortsætte med samme roller som i 2014/2015. 
 
Formand: Helle (nr. 83) 
Næstformand: Jesper (nr. 97) 
Kasser: Michael (nr. 99)   
Medlem: Anders (nr. 89) 
Medlem: Christian (nr. 101) 
 
2. Gennemgang af referat af generalforsamling 
 
Oplægget til referat af generalforsamlingen blev gennemgået. Helle og Michael arbejder videre på 
dette og fremsender til resten af bestyrelsen samt ordstyrer for generalforsamlingen til godkendelse.  
 
Referatet fremsendes herefter til alle husstande og efterfølgende fremsendes opkrævning på 1. 
halvdel af årets kontingent. 
 
3. Kommende møder   
Årets bestyrelsesmøder blev aftalt til: 

• 2/6-2015 kl. 19:00 
• 27/10-2015 kl. 19:00 
• 26/1-2016 kl. 18:00 (bestyrelsesmiddag) 
• 23/2-2016 kl. 19:00 

 
Alle møder afholdes hos Helle i nr. 83. 
Der var enighed om at benytte den samme dagsorden til møderne, som blev foreslået sidste år:  
 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Siden sidst 
3) Opfølgning på foreningens kontrakter og aftaler 
4) Nyt fra haveudvalget  
5) Nyt fra legepladsudvalget  
6) Budget og regnskab 
7) Kontingent 
8) Eventuelt 

Helle fremsender oplæg til dagsorden senest en uge før hvert møde. 
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4. Årets bestyrelsesopgaver 
Med udgangspunkt i sidste års arbejde og emner fra generalforsamlingen blev bestyrelsen enige om, 
at der i dette år arbejdes med følgende emner: 
 

• Asfalt arbejde: Der skal nærmere afklaring mht. hvordan udbedring samt evt. fornyelse af 
asfalt på foreningens områder skal håndteres. Der skal indhentes tilbud fra entreprenører. 
Målet er at der til næste generalforsamling kan træffes beslutning ang. opsparing. 

• Hunde efterladenskaber: Der er nogen problemer med efterladenskaber efter hunde. 
Opfattelsen er at det hovedsageligt er udefrakommende, der lufter hunde i området, som 
ikke samler op efter deres hunde. Bestyrelsen vil nærmere undersøge: 

o Hvad kan vi fra foreningens side gøre? 
o Kan kommunen evt. hjælpe? 
o Evt. andre muligheder. 

• Kommunens snerydning: Der køres meget hurtigt på stien mellem husene. Bestyrelsen 
tager kontakt til kommunen. 

• Hjemmeside: Bestyrelsen vil arbejde videre med indhold på nye hjemmeside. 
o Muligheder med den nye hjemmeside 
o Forslag til indhold: 

� Erfaringer fra beboer med f.eks. håndværkere, service på fyr og genveks-
anlæg. 

� Blogs, hvor beboer kan udveksle erfaringer 
� Beboer input med fotos 
� Andet. 

 
5. Gennemgang af hjemmeside til næste bestyrelsesmøde 
Bestyrelsesmedlemmerne gennemgår hver hjemmesiden og kommer med input/ønsker til ændringer 
til næste bestyrelsesmøde. 
 
6. Vigtig information til beboerne 
En enkelt bolig har oplevet at overtryksventilen til genveksanlægget er gået i stykker og har 
forårsaget en vandskade. Dette skal meldes ud til alle beboere. Hjemmesiden vil blive benyttet til 
dette. 
 
 
 
 
 


